
 
 
Wijdewormer, 15 april 2024 
 
 
Geacht college, 
 
De gemeente raadsfractie van de VVD afdeling Wormerland vraagt uw aandacht voor het 
navolgende: 
 
 
I. Omwonenden van de Hofstee te Wormer hebben ons gemeld dat ondanks daartoe door de  
   gemeente getroffen maatregelen met regelmaat motorvoertuigen worden geparkeerd op  
   voet c.q. wandelpaden en dat mede hier ten gevolge gevaarlijke situaties voor voetgangers  
   ontstaan. Deze situatie is gemeld bij de gemeente en hieromtrent is contact geweest met  
   de BOA. De desbetreffende BOA heeft de desbetreffende omwonenden gemeld dat de  
   gemeente in deze niet handhavend optreed.  
 
Naar aanleiding hiervan heeft de VVD fractie de volgende vragen: 
 

1. Welk Collegelid heeft handhaving in zijn / haar portefeuille ? 
2. Klopt het dat het College besloten heeft om in deze niet handhavend op te treden, zo 

ja, wanneer is het besluit hiertoe genomen en wat is de onderliggende motivatie 
hiervan ? 

3. Betekend dit dat in de gehele gemeente Wormerland niet handhavend wordt 
opgetreden tegen parkeeroverlast ? 

4. Leidt het gedogen van fout parkeren aan de Hofstee tot willekeur in handhaving 
wanneer elders binnen de gemeente wel handhavend wordt opgetreden tegen 
situaties van fout parkeren ? Zo nee, waarom niet ? 

 
 
II. Feit van algemene bekendheid is dat momenteel de VOMAR aan het Plaszoom verbouwd  
     wordt en dat hierbij betrokken aannemers hun busjes / materieel en containers  
     neerzetten op het algemene openbare parkeer terrein voor de VOMAR waar het hen  
     uitkomt, zonder rekening te houden met omwonenden  en bezoekers van de markt /  
     omliggende winkels en dat er daarnaast diverse bouwwerkzaamheden plaats vinden / in 
     de komende tijd opgestart zullen worden. Tegelijkertijd heeft een in het dorp gevestigde  
     Huisarts de gemeente gemeld, dat er binnen het dorp momenteel bovengemiddeld vaak  
     ongelukken gebeuren, waarbij fietsers en of voetgangers betrokken zijn.   
 
Naar aanleiding hiervan heeft de VVD fractie de volgende vragen: 
 

1. Welk collegelid heeft handhaving in het algemeen binnen Wormer en specifiek  
rondom Plaszoom in zijn / haar portefeuille ?  



2. Is uw college van mening  dat in Wormer, meer specifiek rondom Plaszoom / de 
VOMAR sprake is van verkeersonveilige situaties ?  

3. Zo nee, waarom niet ? 
4. Indien uw antwoord op vraag 2 positief is, wat bent u concreet voornemens te gaan 

doen, teneinde een einde te maken aan de geconstateerde overlast / onveilige 
situatie ter plaatse ?  

5. Leidt handhaving van parkeerregels tot willekeur in handhaving, nu uw college 
blijkens feitelijke uitspraak gedaan door de BOA in ieder geval niet handhaaft op de 
Hofstee ? Zo nee, waarom niet; zo ja wat bent u voornemens te doen teneinde deze 
willekeur te voorkomen ? 

 
 
De gemeenteraadsfractie van de VVD ziet uw antwoorden op bovenstaande vragen graag op 
de kortst mogelijke termijn tegemoet, in ieder geval binnen de daarvoor reglementair 
gestelde termijn. 
 
 
VVD Wormerland 
Voor deze,     
 
 
 
Martijn Doorenbos  

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


